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         Haarlem, 2 april 2020 
 
 
Geachte leden van de raad, 
 
 
Hierna treft u onze zienswijze aan namens bewoners van onze wijk. Er zijn door de wijkraad 
twee peilingen uitgeschreven m.b.t. de plannen van deze ontwikkelaar. 
 
In januari 2019 hield de ontwikkelaar een informatieavond over de toen nog gekoppelde 
plannen van een hotel op twee locaties in de wijk. 
Daarna hielden we in (maart 2019) de eerste enquête met het volgende resultaat: 
https://wijkraadvijfhoek-haarlem.nl/resultaten-enquete-nieuw-hotel-in-de-wijk/ 
 
In augustus 2019 heeft het college de plannen voor het pand aan de Wilhelminastraat 43a 
stop gezet. 
De ontwikkelaar heeft ons in januari 2020 geïnformeerd over diens nieuwe plannen m.b.t. 
het pand aan de Prins Hendrikstraat 1. 
Daarna hielden we een tweede enquête (maart 2020) over die plannen. Het resultaat van die 
tweede enquête luidt: https://wijkraadvijfhoek-haarlem.nl/uitslag-enquete-mogelijk-hotel-
prins-hendrikstraat/ 
 
Paragraaf 3 van de startnotitie beschrijft (geel gearceerde tekst van ons):  
Participatie en inspraak 
Er is een participatie- en inspraakplan (PIP) opgesteld (bij ons onbekend). In deze fase bestaat 
de participatie uit raadplegen en informeren van de stakeholders. De omwonenden zijn in 
januari 2019 over de plannen aan de Prins Hendrikstraat en de Wilhelminastraat 
geïnformeerd door middel van een informatieavond georganiseerd door Cobraspen BV. Zij 
hebben hiervoor de stakeholders in overleg met de gemeente benaderd. Geïnteresseerden 
konden hun reactie achter laten. De wijkraad heeft in 2019 een eerste enquête gehouden die 
op de website van de wijkraad is geplaatst. De omwonenden waren negatief over een hotel 
aan de Wilhelminastraat en er wordt op dit moment gewerkt aan een nieuw plan met een 
andere functie. Voor een hotelfunctie in de Prins Hendrikstraat was blijkens de eerste? de 
tweede? enquête beduidend meer draagvlak. De initiatiefnemer informeert de wijkraad over 
de voortgang van dit project en de nieuwe planvorming van de Wilhelminastraat. 
 
Wat vinden de bewoners die reageerden op onze enquête in 2020 van de plannen in de Prins 
Hendrikstraat 1? 

“Wat vind je van de voorlopige hotelplannen in de Prins Hendrikstraat 1? 
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43,1% is voor en 44% tegen  (in de enquête in 2019 was 34% voor een hotel aldaar).” 

Voorts merken we na de tweede enquête op dat: “Bij de open vragen treffen we een zeer 
grote reeks wensen aan. Opvallend is dat bij de vraag over de voorkeur van deze bestemming 
42% van de wijkbewoners liever “wonen” (in meest brede vorm) een betere invulling vindt 
dan een hotel. In de enquête van 2019 gaf 47% aan liever “wonen” te wensen. 

Ook opvallend vinden we dat het begrip “verbinding” (in het door de gemeente Haarlem 
gehanteerde hotelbeleid; op onze website nader toegelicht) weinig tot de verbeelding lijkt te 
spreken bij bewoners.” 
Over die “verbinding / buurtbetrokkenheid” (belangrijk onderdeel van uw Hotelbeleid) lezen 
we echter niets in de startnotitie. 
 
In paragraaf 1 van de startnotitie lezen we “Het schetsontwerp is via een ‘quickscan’ 
beoordeeld als ‘positief met voorwaarden”. 
De bedoelde quickscan kennen we niet en die voorwaarden dus ook niet. Graag ontvangen 
we een exemplaar. 
 
Wij laten het aan u, volksvertegenwoordigers, over om te beoordelen of er, zoals het college 
u schrijft, “voor een hotelfunctie in de Prins Hendrikstraat beduidend meer draagvlak was.” 
 
 
Met vriendelijke groeten, 
namens de wijkraad Vijfhoek, Raaks en Doelen, 
Dick Smit, 
voorzitter 

info@wijkraadvijfhoek-haarlem.nl 


